
Rada Gminy w Czerminie 
 

Protokół nr 30 

z XXX Sesji Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 29 października 2021r. w 

Domu Strażaka w Czerminie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 13: 00, a zakończono o godz. 15: 00 tego samego dnia. 

Obradom przewodniczył Jan Myjak – przewodniczący Rady Gminy w Czerminie. 

Obecni na posiedzeniu: 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Radca prawny – Stanisław Kilian 

5. Dyrektor CUW – Jarosław Ćwięka 

6. Pracownik UG ds. gospodarki gruntami – Katarzyna Pubrat 

7. Sołtysi – wg listy obecności. 

1. Otwarcie XXX Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

Radny Myjak – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia obrad, powitał wszystkich 

uczestników oraz stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Minutą ciszy uczczono pamięć śp. Stanisława Lesia oraz śp. Mariana Kaflowskiego, którzy 

przez wiele lat aktywnie działali na rzecz Gminy Czermin. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 



Pan Przewodniczący poinformował, że w porządku obrad w stosunku do pierwotnej wersji 

zaszła zmiana polegająca na dodaniu punktów dotyczących podjęcia uchwał w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa Podkarpackiego na realizację 

zadania publicznego i w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy 2021. 

Przystąpiono do przegłosowania zaproponowanego porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Uwag do protokołu nie wniesiono. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami. 

 

Pan Wójt przedstawił zarządzenia i umowy wydane i podpisane w okresie międzysesyjnym. 

Zarządzenia: 

1. Zarządzenie Nr 51/2021 Wójta Gminy Czermin z dnia 1 października w sprawie nowego 

planu kont dla zadania „Poznaj Polskę”. 

 

2. Zarządzenie Nr 52/2021 Wójta Gminy Czermin z dnia 11 października w sprawie zmian 

w budżecie gminy na 2021 rok. 

 



3. Zarządzenie Nr 53/2021 Wójta Gminy Czermin z dnia 15 października w sprawie 

przeprowadzenia rocznej inwentaryzacji aktywów i pasywów w Urzędzie Gminy. 

 

4. Zarządzenie Nr 54/2021 Wójta Gminy Czermin z dnia 15 października w sprawie 

zorganizowania ćwiczeń obronnych w Urzędzie Gminy w Czerminie. 

 

5. Zarządzenie Nr 55/2021 Wójta Gminy Czermin z dnia 18 października w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych. 
 

6. Zarządzenie Nr 56/2021 Wójta Gminy Czermin z dnia 26 października w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2021 rok. 

Umowy: 

- projekt instalacji centralnego ogrzewania w Szkole Podstawowej w Trzcianie, 

- doradztwo przy przetargu na odbiór, transport i zagospodarowanie odpadów komunalnych z 

terenu gminy Czermin, 

- usługi kominiarskie, 

- budowa przyłącza energetycznego do oczyszczalni ścieków w Czerminie, 

- przygotowanie zwrotów podatku akcyzowego – 3 umowy. 

Poinformował, że Gmina Czermin otrzymała dofinansowanie na kwotę 7 650 000.00 zł na 

termomodernizację budynków, wymianę źródeł ciepła i na rozbudowę infrastruktury 

oświatowej. Do tego będzie promesa na ogłoszenie przetargu. Będą realizowane 3 zadania: 

- wymiana źródeł ciepła na gazowe, docieplenie budynku, wymiana okien w S.P. w Trzcianie, 

- budowa kompleksu sportowego, ogólnodostępnego przy ZSP Czermin, 

- nadbudowa budynku szkoły w Czerminie (nad kuchnią). Pomieszczenia będą przeznaczone 

na przedszkole i żłobek. 

Podziękował posłowi Kapinosowi za pomoc i otrzymane wsparcie, którego wysokość jest dla 

naszej gminy historyczna, bo takiego dofinansowania nie było. 

Wnioski składane na kanalizację i drogi nie otrzymały dofinansowania i będziemy się starać 

w nowym rozdaniu, aby te środki uzyskać. 

5. Raport o stanie oświaty. 
Pan Dyrektor Ćwięka przedstawił Raport o stanie oświaty – jak załącznik do protokołu. 

Zgodnie z pytaniami zgłoszonymi na posiedzeniu Komisji przedstawił symulację jak 

wyglądałby budżet szkół w Łysakowie i Ziempniowie na 2021r.  Szkoła w Łysakowie                   

1 055 000,00 zł.+ 70 000,00 oddział przedszkolny i S.P. Ziempniów 746 000,00 zł. Łącznie 

1 871 000,00 zł. Tak wyglądałby budżet, gdyby te szkoły funkcjonowały Dane z 2019 roku,    

o czym wspominał radny Bukała to ok. 2 800 000,00 zł – kwota, jaka pozostała w wyniku 



likwidacji 2 szkół i gimnazjum. 

Radny Myjak - to jest w związku z pytaniem jakie padło na komisji na temat ewentualnych 

oszczędności powstałych w związku z likwidacją 2 szkół. Raport był przedstawiany na 

komisji. Nad raportem nie głosujemy, proszę o ewentualne pytania w tym temacie. 

Pytań nie wniesiono. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż mienia komunalnego w 

drodze bezprzetargowej.  

Projekt uchwały odczytała pani Pubrat. 

Radny Myjak – działek tych jest dużo, ale o małym areale i dotyczą one pasa zieleni na 

Działkach w Czerminie. Mieszkańcy, którzy ten pas użytkują zwrócili się z prośbą o 

wyrównanie tego pasa, aby osiągnął on szerokość 6 m na całej długości, a pozostałe części 

działek zostaną przez nich wykupione. 

Radny Soboń przedstawił opinię do projektu uchwały wypracowaną na wspólnym 

posiedzeniu Komisji, która jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż mienia komunalnego w drodze 

bezprzetargowej..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXX/216/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIII/167/2021 Rady Gminy w Czerminie 

z dnia 8 stycznia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Mieleckiego na organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze 

użyteczności publicznej. 

Projekt uchwały odczytał pan Skarbnik. 

Radny Myjak wyjaśnił, że jest to propozycja zwiększenia dofinansowania o dodatkowe 5 tys. 

zł na przedłużenie funkcjonowania przewozów pasażerskich do końca bieżącego roku.         

Radna Banik przedstawiła opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna, przy 1 

głosie wstrzymującym się. 



Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIII/167/2021 Rady Gminy w Czerminie z dnia 

8 stycznia 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Mieleckiego na 

organizację powiatowych przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, Władysław Kukliński, 

Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, 

Mariusz Żelazko 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Małgorzata Banik 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXX/217/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu 

Województwa Podkarpackiego na realizację zadania publicznego. 
 

Pan Skarbnik przedstawił projekt uchwały. 

Pan Wójt wyjaśnił, że uchwała ta jest przedłużeniem uchwały podjętej w czerwcu, gdzie 

wydzielono środki na budowę chodnika w Woli Otałęskiej. W związku z tym, że przetarg na 

to zadanie wyszedł na 214 tys. zł. brakuje 14 tys. zł. Chcąc realizować w całości to zadanie 

Podkarpacki Zarząd Dróg Wojewódzkich poprosił o wydzielenie tych 14 tys. zł.,  jako nasz 

udział i dlatego przedkładany jest ten projekt uchwały. 

Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła radna Banik, która jest pozytywna przy 1 

glosie przeciw. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Samorządu Województwa 

Podkarpackiego na realizację zadania publicznego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXX/2018/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021. 



Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Radny Myjak odniósł się do kwoty 90 tys. zł otrzymanej z Sejmiku Województwa 

Podkarpackiego, informując, że są to środki na wypłatę zasiłków dla rolników w związku z 

chorobą ASF. 

Radna Banik przedstawiła opinię Komisji budżetowej, która jest pozytywna, jednogłośnie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2021..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXX/219/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Czermin na rok 

2021. 

Projekt uchwały omówił pan Skarbnik. 

Radna Banik przedstawiła opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna, 

jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Czermin na rok 2021..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

Uchwała Nr XXX/220/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego 

poza rok budżetowy 2021. 

Projekt uchwały odczytał pan Skarbnik. 

Radna Banik przedstawiła opinię Komisji Budżetu i Finansów, która jest pozytywna, 

jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego wykraczającego poza 

rok budżetowy..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Wiesław Czaja, Sylwester Kiełbasa, 

Władysław Kukliński, Jan Myjak, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Tomasz 

Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Pisarczyk, Dariusz Wójtowicz 

  Uchwała Nr XXX/221/2021 – jak załącznik do protokołu. 

 

 

12. Analiza oświadczeń majątkowych 

 

Radny Myjak poinformował, że do Rady Gminy wpłynęła informacja z Urzędu Skarbowego w Mielcu 

dotycząca analizy oświadczeń majątkowych radnych i pracowników urzędu. W wyniku 

przeprowadzonej analizy stwierdzono nieścisłości w trzech oświadczeniach złożonych przez radnych 

oraz w dwóch złożonych przez pracowników urzędu. Uwagi dotyczyły miedzy innymi błędnie 

podanych kwot dochodu, braku odzwierciedlenia w oświadczeniu zmiany powierzchni gruntów, braku 

określenia przynależności do majątku odrębnego lub wspólnego, nie uwzględniono przychodu z 

zasiłków pieniężnych z ubezpieczenia społecznego. Na podstawie tych ustaleń Naczelnik Urzędu 

Skarbowego nie wystąpił do CBA z wnioskiem o kontrolę tych oświadczeń, a radni wskazani w 

piśmie zobowiązani są do złożenia wyjaśnień. 

 

13. Interpelacje i zapytania radnych 

 

   Pan Wójt odniósł się do pytań padających na komisji w sprawie funkcjonowania szkoły w 

Brniu Osuchowskim i przywróceniu do pracy osoby, wobec której zapadł wyrok sądu o 

przywróceniu na stanowisko i wypłaceniu wynagrodzenia za czas pozostawania bez pracy. 

Wobec powyższego poprosił radcę prawnego o przedstawienie niniejszej sprawy. 

   Pan Kilian – radca prawny poinformował, że zakończył się proces sądowy z powództwa pani 

z Brnia Osuchowskiego. Zapadł wyrok, który przywrócił panią do pracy na poprzednich 

warunkach i zgodnie z art. 37 Kodeksu pracy takiej osobie korzystającej z ochrony 

przedemerytalnej przysługuje wynagrodzenie za cały czas pozostawania bez pracy. Dla nas 

problemem jest to, że takie kwoty odszkodowawcze się pojawiły. Strony miały swoich 

pełnomocników, którzy reprezentowali ich przed sądem. Pytania padające na komisji w tej 



sprawie dotyczyły skutków finansowych i odpowiedzialności za całą sytuację. Jeśli chodzi o 

odpowiedzialność dyrektora, to nie można go w pełni obciążyć. On odpowiada na podstawie 

przepisów prawa pracy. Pełna odpowiedzialność powstałaby wtedy gdyby umyślnie 

wyrządził szkodę, zawłaszczył mienie. Stwierdził, że nie ma podstaw o obciążenie dyrektora 

zasądzoną kwotą. To było duże ryzyko ze strony dyrektora, ale liczył, że jego argumenty 

przeważą w sądzie. Wypłata stała się konieczna, ponieważ zwolnienie dotyczy osoby w 

wieku przedemerytalnym. Zaprzeczył, że, jako radca gminy udzielał pani jakiegokolwiek 

wsparcia prawnego, tym bardziej w sytuacji konfliktowej. Wyjaśnił, że z racji swojej funkcji 

ma obowiązek przyjąć każdą osobę i nigdy nie występował wbrew interesom gminy. 

  Radna Banik, – jaki mamy termin na wypłacenie zasądzonej kwoty? 

  Pan Kilian – nie możemy tego przeciągać, bo będą naliczane odsetki. 

  Radny Myjak, – jaka to będzie kwota? 

  Pan Kilian – ok 120 tys. zł. 

  Radny Bukała – czy możemy się od tego odwołać? 

  Pan Kilian – były dyrektor chciał się odwołać od wyroku, ale nie przewidział, że potrwa to tak 

długo i kwota cały czas rosła. Wyrok się uprawomocnił. Nasze szanse w tej sprawie były 

prawie żadne. To dyrektor zatrudnia, zwalnia, a wójt nie może dawać mu poleceń w tych 

kwestiach. Sprawa ta ciągnie się długo i dlatego to odszkodowanie jest tak duże. Pierwszym 

powodem tak długiego rozstrzygania jest to, że sądy działają powoli, drugim – sędzia 

prowadzący sprawę jest bardzo skrupulatny, trzecim – strona powinna to przewidzieć widząc, 

co się dzieje. 

Radny Bukała – czy Wójt podejmował próby pogodzenia stron? 

Pan Wójt – były próby przy udziale mediatora, ale nic to nie przyniosło. Każda strona stała 

mocno na swoim stanowisku i dopiero wyrok sądu rozstrzygnął sprawę. 

Radny Czaja – przykre są te decyzje podjęte przez dyrektora i że taka kwota urosła, a dyrektor 

żadnej odpowiedzialności nie poniesie. 

Radny Zając – ku przestrodze innych dyrektorów. Dyrektor pełniąc tą funkcję powinien mieć 

świadomość, że zwalnia osobę w wieku przedemerytalnym. Czy są inne narzędzia ukarania 

dyrektora, oprócz finansowych? 

Pan Wójt – kodeks pracy nie przewiduje innych kar jak 3-krotne wynagrodzenie. Dyrektorzy 

są zatrudniani na umowę o pracę i prawo innych kar nie przewiduje, a ja nie zamierzam 

wymierzać innych kar ponad to, co wynika z prawa. 

Radna Banik – w sprawie Narodowego Spisu Powszechnego. – Jak ten spis nam poszedł? 

Pan Sekretarz – spis trwał od kwietnia do 30 września i ocenia się, że został w całości 

przeprowadzony informatycznie. Wyniki będą znane w przyszłym roku. Informacja sygnalna 

będzie w styczniu 2022 roku, natomiast pozostałe dane w kwietniu 2022r. Od 12 – 22 

listopada zostanie przeprowadzone badanie kontrolne, realizowane telefonicznie na losowo 

wybrany numer. Ankieterzy będą się kontaktować spod numeru telefonu  22 828 88 88.Udział 

w tym badaniu zgodnie z ustawą jest obowiązkowe. Więcej informacji w tym temacie na 

stronie < spis.gov.pl > . Prace Gminnego Biura Spisowego rozpoczęły się w lutym, a prace 

spisowe w kwietniu i prowadzone były do 4 maja tylko i wyłącznie jako samo spis. Od 4 maja 

pracę rozpoczęło 3 rachmistrzów, wybranych spośród 17 zgłoszeń. W urzędzie gminy 

udostępnione zostało stanowisko do samo spisu. Do urzędu zgłosiło się 70 osób, aby dokonać 

samo spisu przy pomocy pracowników. Przebieg spisu w naszej gminie przebiegał 

następująco dla poszczególnych miejscowości. 

Breń Osuchowski – ujęto do spisu 161 mieszkań, spisano 161 mieszkań, 24% poprzez samo 

spis. 



Czermin – ujęto 520 mieszkań, spisano 514, samo spis - 35% 

Dąbrówka Os. – ujętych było 104 mieszkania, spisano 104, samo spis - 21,15% 

Otałęż – ujęto 200 mieszkań, spisano 199, samo spis 22% 

Wola Otałęska – ujęto 122 mieszkania, spisano 121, samo spis 33,6% 

Łysaków, Szafranów – ujęto 291 mieszkań, spisano 289, samo spis - 25,77% 

Trzciana – ujęto 370 mieszkań, spisano 360, samo spis - 23,78% 

Ziempniów – ujęto 132 mieszkań, spisano 131, samo spis - 17,42%. 

W październiku zakończyło swoją pracę Gminne Biuro Spisowe. Nasza gmina była w 

czołówce gmin, w których postęp prac spisowych był największy. Dyrektor Urzędu 

Statystycznego w Rzeszowie złożył podziękowania rachmistrzom i członkom biur spisowych 

za sprawne przeprowadzenie spisu. 

 

14. Zakończenie obrad. 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXX Sesji Rady Gminy Czermin. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie 
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